

نموذج طلب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

Candidature Form for Board of Directors Membership

Dear Members of the Nominations and	المحترم	السادة/لجنة الترشيحات والمكافآت
Remuneration Committee Greetings,		تحية طيبة وبعد ،،،
I hereby, the undersigned, apply for membership of Injazzat Real Estate Dev Company Board of Directors for the next session 2025 - 2026 - 2027. Attached are all the required documents and data that were referred to in the company's announcement for nomination on the company and Boursa website.	وام 2025 – بة التي تم الإشارة	أقر أنا الموقع أدناه، أتقدم برغبتي في الترشيح لعضوية مجلم إنجازات للتنمية العقارية ش.م.ك عامة للدورة الجديد للأعو 2026 – 2027 ومرفق لكم كافة المستندات والبيانات المطلوب إلها في إعلان الشركة الخاص بالترشح على موقع الشركة وب
I also acknowledge and confirm the validity and accuracy of all information, data and signatures contained in this application and its attachments and that I am aware that the nomination application will be subject to review, audit and verification of all information contained therein in light of the approved policies and conditions published in the announcement along with the relevant regulations and that the application will be accepted or excluded in light of this.	ه سيتم إخضاع ن كافة المعلومات عتمدة المنشورة في	كما أؤكد بصحة ودقة جميع المعلومات والبيانان في وثائق هذا الطلب وملحقاته وأنني على علم بأنا طلب الترشح للمراجعة والتدقيق والتحقق م الواردة فيه في ضوء السياسات والشروط الم الإعلان إلى جانب الأنظمة ذات العلاقة وأنه سيت الطلب في ضوء ذلك.
Name: Date: Signature:		الإسم: التاريخ: التوقيع:

(ختم الجهة الإعتبارية في حال المرشح ممثل عن جهة إعتبارية)

(Seal of the legal entity if the candidate is a representative of a legal entity)



	بصية للمرشح	البيانات الشخ		
	Details of th	e Candidate		
Full Name			الاسم بالكامل	.1
Date of Birth (Day/Month/Year)			تاريخ الميلاد(يوم/شهر/سنه)	.2
Place of Birth			محل الميلاد	.3
Nationality			الجنسية	.4
Civil ID Number			رقم البطاقه المدنية	.5
Passport Number			رقم جواز السفر	.6
Current Residence Address			عنوان الإقامة الحالي	.7
	ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	المنصب ا		
	The position to which o			
	,			
يذي Executive Member	عضو تنف	Independent m	عضو مستقل ember	
		Non-Executive Member	عضو غير تنفيذي er	
	وات الخبرة	اجمالی سنر		
Detai	ls of the Current Profession	nal Experience of the Candidate		
Total years of experience			ي عدد سنوات الخبرة	اجمالي
Total years of experience in the			منوات الخبرة في المجال	" ».lc
			•	
financial or banking field			والمصرفي	المالي أ
Total years of experience in a			سنوات الخبرة في مؤسسة	عدد،
financial or banking institution				مالية
			أو مصرفية	
Total years of experience in			أو مصرفية منوات الخبرة في وظائف	
Total years of experience in executive positions			منوات الخبرة في وظائف	
			منوات الخبرة في وظائف	عدد س

Signature:	 التوقيع:	Candidate Name	 مم المرشح:



	المؤهلات العلمية والمهنية الحاصل عليها المرشح		
	The candidate's academic and professional qualifications		
Academic qualification		المؤهل العلمي	.1
Specialization		التخصص	.2
Issuing body		الجهة المصدرة للمؤهل	.3
Year of obtaining the		سنة الحصول على	.4
qualification		المؤهل	
	بيانات الخبرة الوظيفية الحالية للمرشح		
	Candidate's current job experience		
Name of the entity		اسم الجهة	.1
Period (from - to)		الفترة (من – إلى)	.2
Nature of the entity's		طبيعة نشاط	
activity		الجهة	.3
Address of the entity		عنوان الجهة	.4
Responsibilities and tas	ks:	ؤوليات والمهام:	المسـ

Signature:	 التوقيع:	Candidate Name	 المرشح:	ىم



عضوية مجلس الإدارة التي يشغلها / شغلها المرشح Board membership held by the candidate فترة تولي العضوية المنصب اسم الجهة من / إلى (يوم/شهر/سنه) Name of the entity Position Membership Term From/To (Day/Month/Year)

Signature:	 التوقيع:	Candidate Name	 المرشح:	سم ا



معايير السلامه والنزاهة

Standards of Financial Integrity and Soundness			
If yes, kindly state reasons in detail	عند الإجابة بنعم يرجى ذكر الأسباب بالتفصيل:		
Are you currently standing trial or have you previously been convicted locally or abroad in cases related to crimes against honor or integrity, money laundering, financing terrorism, capital market crimes, or corruption crimes? Yes	هل أنت منظور أمام القضاء أو سبق وأن تمت إدانتك محليا أو خارجيا في قضايا تتعلق في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة أو غسل الأموال أو تمويل الإرهاب أو جرائم أسواق المال أو جرائم الفساد؟ انعم اللاهاب الإرهاب الإرهاب الإرهاب الكافران ا		
Have you ever, in the course of your employment, refrained from adherence to the provisions of compliance with the regulations, monitoring requirements or professional standards, or have you obstructed procedures or been misleading or dishonest in your cooperation with the regulatory bodies? Yes	هل سبق وأن قمت بالامتناع خلال فترات عملك عن الامتثال والانصياع لأحكام القانون، والمتطلبات الرقابية، والمعايير المهنية، أوكنت معرقلاً للإجراءات، أو مضللاً، أو غير صادق في التعاون مع الجهات الرقابية؟ انعم		
Have you ever been convicted or penalised or issued a disciplinary punishment by a professional or regulatory entity?	هل سبق وأن تمت إدانتك أو توقيع عقوبة عليك أو تم إصدار جزاء تأديبي ضدك من قبل جهة مهنية أو رقابية؟ □نعم		
No Have you ever been removed from your position or job or	□لا هل سبق وأن تم عزلك من منصبك أو من وظيفتك أو منعك من التقدم		
prevented from applying for a position or vacancy in an entity? Yes No	لشغل منصب أووظيفة شاغرة في أحد الجهات؟ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □		
Have you ever been a partner, whether in ownership, or held a board member or executive position for an entity whose application for registration, granting a license to practice activity, or cancellation of the activity was rejected by the Authority or any other regulatory authorities? Yes	هل كنت شربكاً سواء في الملكية أو شغلت منصب عضو مجلس إدارة أو وظيفة تنفيذية لجهة تم رفض طلب تسجيلها أو منحها ترخيصاً لمزاولة النشاط أو شطها من قبل الهيئة أو أية سلطات رقابية أخرى؟		

Signature:	 التوقيع:	Candidate Name	 المرشح:	سم



Has any institution that you managed or held an executive	هل سبق وأن تم تصفية أو إشهار إفلاس أية مؤسسة كنت تديرها أو تتولى
position, or a position ever been liquidated or declared bankrupt?	أحد المناصب أو الوظائف التنفيذية بها؟
□Yes	□نعم
□No	ПК
Have you ever refrained from payment of any amounts owed by	هل سبق وأن امتنعت عن سداد أية ديون مستحقة عليك تجاه القطاع
you to the banking or financial sector or any other entity,	المصرفي أو المالي أو أية جهات أخرى سواء محلية أو
whether local or foreign?	أجنبية؟
☐Yes	□نعم
□No	ПК
Has a judgment of bankruptcy ever been rendered against you,	
whether in Kuwait or abroad?	هل سبق وصدر حكم بإشهار إفلاسك سواء في الكويت أو الخارج؟
□Yes	□نعم
□No	ПR
Have you ever entered into a settlement with your creditors?	هل سبق وأن قمت بإبرام صلح مع دائنيك؟ وهل التزمت بتنفيذه سواء محليا
Have you executed such settlement whether locally or abroad?	أو خارجيا؟
□Yes	□نعم
□No	ПК

B. I A. I	". († † ((*	
Required Attachments:	فقات المطلوبة:	41

3- To Whom It May Concern the Soundness of the Legal Position ومسيلامة الموقف القانوني من هيئة -3 Certificate from the Capital Markets Authority.

4- Any document supporting the submitted application. 4- أي مستند يؤيد الطلب المقدم. 4-

Signature:	 التوقيع:	Candidate Name	 سم المرشح: